
Referat fra Programstyremøte på fransk onsdag 11.05.22 

Tid og sted: Kl.14.15 – 16.00, Sem.rom 371 i HF-bygget  

 

Til stede: Margery Vibe Skagen, Sonia Lagerwall, Øyvind Gjerstad, Myriam Daniele Coco, 

Kjersti Fløttum, Vilde Jeanette Tonning (studentrepresentant), Lisa Desipree 

(studentrepresentant), og Gita Pattanaik Rongevær (referent) 

Forfall: Sébastien Liautaud 

 

1) Godkjenning av dagsorden: Godkjent   

2) Orienteringssaker:  

a) Søkertall på både BA og MA har gått ned 

b) Orientering om undervisning V.22 ved emneansvarlige, 

- KLIMA200: skal ikke tilbys til høsten 2022.  

 

- FRAN308/L: 8 studenter (FRAN308) + 2 studenter (FRAN308L) 

studenter. Det er for mye pesum.  

 

- FRANDI201: 2 studenter. FRANDI301: 2 studenter. FRANSK622: 

har fungert bra.  

 

- FRAN120/620: 47 tok eksamen 

 

- FRAN121/621: lavere antall studenter. Ca. 21 leverer obligatorisk 

oppgave. 

 

- FRAN122/622: Det var 8? studenter fra fran122 og fran622 som gjorde 
den obligatoriske oppgaven i Caen. Noe av undervisningen på treukers-
kurset ved OFNEC  våren 2022 var også lagt opp etter pensum på disse 
emnene 

 

c) KFK emner – ingen kurs kommende studieår. 

d) Rekruttering av undervisningsassistenter: 5 stk. har fått tilbud + 1 til kommer til å få 

tilbud. 

e) NORPART/NORCAM – kull 4 til høsten 2022: 7 stk. kommer til høsten 2022 (4 stk. 

1 årig master + 1 stk. fullmaster + 2 stk. PhD). Forventes å være i Bergen før 

semesterstart. 

f) Aktiviteter imed OFNEC i 2022:  

- En gruppe med 9 studenter var i Caen for 3 uker (uke 11, 12 og 13), 

våren 22. Studentevalueringen om oppholdet er i gang. Gita sender 

rapporten etter 16. mai som er fristen. 

- FRAN124/624: Kan få digital undervisning med Caen. Margery er i 

gang med planleggeing. 

- Ny Caen reise blir tilbudt til våren 2023 

 

 

 

Endring i studiepoengreduksjon for KFK emner og FRAN124/624: 

må jobbes med. 



 

3) Diskusjonssaker: 

OFNEC: Undervisningskoordinator stilling ved COFNEC må gjenopprettes. De som 

sitter i Samarbeidrådet sender brev til respektive fakulteter og samarbeidsrådet. Det 

må jobbes mer med rekrutering av studenter for å dra til Caen. 

 

4) Vedtakssaker: 

LING313 ved LLE – skal vi integrere i vårt masterprogram som et valgfritt emne?: 

Det var ingen interesse for det foreløpig. 

 

 

5) Eventuelet: 

FRAN350: Det er få studenter som møter opp til franskseminarene. Det må gjøres om 

til både studenter og lærere presenterer sine prosjekter for å få variasjon og 

attraktiv/interessant.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

For vedlegg ta kontakt med studieveileder.if@uib.no. 
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